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ZAPISNIK 
  

28. sjednice Upravnog i Nadzornog odbora Hrvatskog meteorološkog društva 
održane 27. studenoga 2024. u 16:30 sati, virtualno putem Zoom aplikacije 

 
 

 

Prisutni: Vesna Đuričić, Nikola Vikić-Topić, Jadran Jurković, Petra Sviličić, Ivan Ljuština, Antun Marki, Mladen 
Rupčić, Dora Šimunec (gost) 
 
 

Ispričani: Vjeran Magjarević, Lidija Srnec, Ksenija Cindrić Kalin 
 
 

Dnevni red: 

1. Prihvaćanje zapisnika s 27. sjednice UO i NO 

2. Priprema redovne godišnje skupštine u prosincu 2024. 

3. Izvještaj o Meteorološkim izazovima 10 

4. Promjene u članstvu HMD-a 

5. Razno 

 

 

Ad 1. Prihvaćanje zapisnika s 27. sjednice UO održane 28. 10. 2024. 

Predsjednica V. Đuričić otvara sjednicu te pita ima li ispravaka zapisnika 27. sjednice UO HMD-a koja je održana 
virtualno putem Jitsi aplikacije 28. listopada 2024. N. Vikić-Topić obavještava da je ispravio nekoliko tiskarskih 
pogrešaka u verziji zapisnika koja je bila poslana Upravnom i Nadzornom odboru. Zapisnik je jednoglasno 
prihvaćen te se nalazi na internetskim stranicama HMD-a. 

 

Ad 2. Priprema redovne godišnje skupštine u prosincu 2024. 

Prijedlog je da se redovna godišnja skupština održi od 16. do 21. prosinca 2024., putem elektroničke pošte. Na 
njoj ćemo usvojiti plan rada i financijski plan za 2025. Prijedlog o sazivanju Skupštine jednoglasno je prihvaćen. 
N. Vikić-Topić poslat će obavijest članstvu prije kraja tjedna.  
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Ad 3. Izvještaj o Meteorološkim izazovima 10 

MI10 će se održati 8. i 9. svibnja 2025. na Fakultetu za šumarstvo i drvnu tehnologiju u Svetošimunskoj 23. 
Najam dvorane na fakultetu nećemo morati platiti što je velika financijska ušteda za Društvo. Time je Fakultet 
za šumarstvo i drvnu tehnologiju postao sponzor MI10. Lokacija je također vrlo dobra, jer je praktički preko puta 
Kraš auditoriuma na Ravnicama, na koju su sudionici naviknuti. 

N. Vikić-Topić poslao je save-the-date za MI10 svim članovima na mailing listi. Mailing lista stalno se revidira. 

Napravljena je prva verzija prvog poziva na MI10 i ona se trenutno dorađuje. Na njoj je radio Ivan Lukac, međutim 
kako on ide uskoro u mirovinu, Petra Sviličić će preuzeti izradu od druge verzije prvog poziva nadalje.  

Poslani su pozivi DHMZ-u, GFO-u i HKZP-u da budu suorganizatori MI10. U tim je dopisima naznačena molba 
za sufinanciranje. 

Javila se Andreina Belušić Vozila koja je iznijela da se dekanica Fakulteta za fiziku u Rijeci (FIZRI) jako 
zainteresirala za MI10 te bi voljela da njihov fakultet sudjeluje kao suorganizator. V. Đuričić će ju kontaktirati i 
predložiti da FIZRI bude partner / sponzor. 

Nakon Nove godine poslat će se još pozivi za pokroviteljstvo Ministarstvu mora, prometa i infrastrukture te 
Prometnim fakultetima u Zagrebu i Splitu.  

N. Vikić-Topić javio se Noveni koja je potvrdila da će nam pomoći oko izrade internetskih stranica skupa.  

 

Ad 4. Promjene u članstvu HMD-a 

Troje članova istupilo je iz Društva: Damjana Ćurkov, Ronald Eisenwagner i Damir Ptičar.  

Članica Lidija Sijerković preminula je u siječnju 2024. 

 

Ad 5. Razno 

Nakon što je članstvu poslan podsjetnik za plaćanje članarine, u posljednjih mjesec dana primljeno je više uplata 
zaostalih članarina čime se dug od članarina još smanjio.  

N. Vikić-Topić ponovno se javio Ministarstvu znanosti i obrazovanja te mu je rečeno da će rezultati natječaja za 
financiranje udruga u 2024. biti objavljeni početkom prosinca.  

Kalendar HMD-a za 2025. izaći će iz tiska do 5. prosinca 2024. N. Vikić-Topić poslat će članstvu podsjetnik da 
kalendar uskoro izlazi te da je dostupno još 80-ak primjeraka.  

Odbor za izradu Monografije Društva povodom 60. obljetnice sastao se prvi put prošli tjedan te je započeo rad 
na izradi monografije.  

 

Sastanak je završio u 17:00. 

Zapisničar: Nikola Vikić-Topić 


